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Občinska skupščina sprejela proračun
V M ozirju sta  29. m arca zasedala oba zbora občinske skupščine. Dnevni 

red, skupne se je  obeh  zborov je  bil obsežen . Obravnavanih je  bilo  kar 
17 točk  dnevnega reda.

metu, da je od skupnega števila 
898 prekršiteljev kar 190 takšnih, ki 
niso naši občani. Približno vsak 21

Osrednja točka seje je bila raz
prava o odloku proračuna za letoš
nje leto. Po sprejetem  proračunu se 
bo letos zbralo 6.558.345 din. Naj
večji del te vsote predstavljajo do
hodki, ki se bodo zbirali iz naslova 
prispevka iz OD iz delovnega razm er
ja, prispevka iz OD iz km etijske de
javnosti, prispevka od samostojnega 
opravljanja obrtnih in drugih gospo
darskih dejavnosti in prometnega 
davka. Seveda v tej vsoti niso zajeti 
dohodki, ki se bodo morali zbrati za 
normalno dejavnost temeljne izo
braževalne skupnosti.

Proračunska potrošnja se nasproti 
lanskega leta povečuje za osemnajst 
procentov. Pri razporejevanju po
trošnje občinska skupščina ni imela 
kaj posebno velikega maneverskega 
prostora, saj je precej stvari že vna
prej zakonsko urejenih in jih  je 
skupščina le še formalno potrjevala.

Prilično se bodo povečali izdatki 
na področju socialnega skrbstva, 
saj so predvideni kar za 36 %  več 
kot lani, pri tem prednjačijo pred
vsem sredstva za socialne pomoči 
in sredstva za oskrbnine v domovih. 
Občutno je povečana predvidena 
potrošnja na področju zdravstvene
ga varstva, pri tem gre za 104 % po
večanje. Delo državnih organov bo v 
tem letu terjalo 24 % večja sredstva 
kot lani. Občutno večja sredstva bo
do dodeljena krajevnim skupnostim, 
le-te bodo dobile 36 % več sredstev. 
Za kulturno prosvetno dejavnost je 
določenih tudi nekaj več sredstev 
kot v lanskem letu.

Še pred sprejemom proračuna je 
skupščina sklepala o odlokih, s ka
terim a so se določili prispevki in 
davki občanov in višina občinskega 
prispevka iz osebnega dohodka, ki 
je dohodek Temeljne izobraževalne 
skupnosti.

Ustanovljen je bil občinski sklad 
skupnih rezerv. V ta  sklad so bili 
takoj prenešeni presežki dohodkov 
občinskega proračuna za leto 1970.

Iz poročila občinskega sodnika za 
prekrške, BRUNŠEK Jožeta je  bilo 
razvidno, da se število kršiteljev 
raznih predpisov v zadnjem letu ni 
povečalo. Največ prekrškov je bilo 
storjenih na cestah, k ar 1607, na po
dročju javnega reda in m ira je bilo V čeraj, danes in jutri, perspektiva za m lade postaja  vse bolj oprijem ljiva

storjenih 251 prekrškov, na ostale 
prekrške pa jih odpade le še osem. 
Posebno omembe vredno je tudi dej
stvo, ki se tiče prekršiteljev v pro-

prebivalec naše doline je storil pro
metni prekršek, v lanskem letu pa 
je bilo to poprečje 19. V kolikor pa

(Nadaljevanje na 2. strani)



KONFERENCA OBČINSKE ORGANIZACIJE ZVEZE
MLADINE V MOZIRJU

Pred kratkim  se je  v  M ozirju sestala  
občinska konferenca ZMS. K onferen
c i je  poleg velikega štev ila  m ladih  
prisostvovalo  tudi precej povablje
n ih  gostov iz m ozirske občine ter  
predstavnikov m ladine iz C elja in  
V elenja. R epubliško konferenco je  
zastopal R obert B obanec.

K onferenca je  obravnavala rezul
tate, k i so  jih  m lad i m ozirske obči
ne dosegli v  svo ji enoletn i aktivno
sti.

V  m aterialih  in  v razpravi na kon
ferenci je  b ilo  čutiti, da se  m ladina  
zaveda pom em bnosti lastnega zani
m anja za vsa  aktualna vprašanja, 
k i se  postav ljajo  pred občane Gor
n je  Savinjske doline. Še posebej za
vzeto  so  razpravljali o  odnosu  m la
d ih  do razvijajočega se  turizm a. De
ja li so , da se  m orajo čim bolj kon
kretno vk ljučiti v  snovanje razvoj
nega program a turizm a v okviru  ob 
čine in posam eznih  krajev. Ocenju
jejo , da turizem  kot gospodarska pa
noga še  n im a v okviru občinskega  
gospodarstva ustreznega m esta .

P recejšnjo  pozornost so  v razpravi 
p o sv etili udejstvovanju  m lad ine v 
njen ih  in teresn ih  dejavnostih . Raz
prava se  je  precej časa vrtela  okoli 
d ejavn osti O bčinske zveze za teles
no  kulturo in  Zveze kulturno pro
svetn ih  organizacij. U gotovili so , da 
n iso  zadovoljn i z ak tivnostjo  m ladih  
v teh  organizacijah. Sk len ili so , da 
se  m orajo takoj u sesti za skupno m i
zo s  predstavn ik i teh  organizacij, 
kjer  b i se  skupno pogovorili o  skup
n ih  in teresih  in  željah. Še posebej 
pa so  se  pohvalno izrazili o  dejav
n osti organizacije Zveze tabornikov  
in  m lad insk ih  odsekov pri P lanin
sk ih  društvih, k i združujejo preko  
500 m lad ih  lju d i m ozirske občine in  
so  opravili v  pretek lem  letu  precejš
n je štev ilo  akcij.

Iz  program a dela, k i je  b il sprejet 
na konferenci, sled i, da bodo v na
sled n jih  m esecih  posvetili vso  skrb  
usposab ljan ju  m lad ine za čim bolj u- 
sp ešn o  vključevanje v sam oupravno

O bčinska sk u p ščin a  
je  sp re je la  
p ro ra ču n

(Nadaljevanje s 1. strani) 
se upošteva še dejstvo, da je med 
cestno prom etnim i prekršitelji kar 
87 povratnikov, ostane le še 621 slu
čaj nostnih prekršitelj ev, kar ne
dvomno kaže na precejšnjo discipli
niranost in odgovornost pretežne ve
čine občanov.

V nadaljevanju je skupščina še 
razpravljala in odločala o poročilu 
SDK za leto 1970, o  obveznem izlo
čanju prispevka za stanovanjsko iz
gradnjo in o odstotku sredstev, ki se 
izločajo iz sklada skupne porabe za 
subvencioniranje stanarin  itd.

živ ljen je delovnih organizacij in  kra
jevne ter občinske sam ouprave.

Za sekretarja  občinske konferen
ce je  b ila  izvoljena Sen ica Nevenka,

Iz uvodnih misli, ki jih je na seji 
kom iteja dal predsednik kom iteja za 
družbeno-ekonomske odnose pri ob
činski konferenci ZK Ivan KRA
MER, računovodja gozdarsko-lesne 
industrije v Nazarjah, je razvidno, 
da so delovne organizacije v mozir
ski občini realno pristopile k izvaja
n ju  teh ukrepov. Zamrznitev cen je 
imela v naj večji gospodarski organi
zaciji, to je GLIN Nazarje — ne naj
bolj vzpodbuden vpliv, saj v Nazar
jah  ugotavljajo, da imajo sedaj pri 
njih  za žagan les nižje cene kot dru
god, ker so jih pač drugje še pred 
uveljavitvijo tega ukrepa uspeli po 
večati.

Problematika izplačevanja osebnih 
dohodkov v zvezi z dovoljenim 11 % 
povečanjem v delovnih organizaci
jah  ni ustvarila večjih problemov, 
saj se že dalj časa nazaj ugotavlja, 
da nivo poprečnih osebnih dohodkov 
na tem območju precej zaostaja za

predsednika pa bodo izvolili na prvi 
se ji predsedstva občinske konferen
ce.

H . H erček

republiškimi in drugimi prim erljivi
mi poprečji. Devalvacija dinarja pa 
je  gospodarstvu doline trenutno 
sicer nekaj prinesla, saj se iz doline 
izvaža precej lesa.

Komite je sprejel sklep, da bo še 
podrobneje obravnaval te rezultate, 
ko bo pred komitejem v razpravi 
analiza o zaključnih računih delov
nih organizacij. Iz zaključne razpra
ve sekretarja  občinske konference 
ZK v Mozirju VENEKA Toneta je 
povzeti, da se m orajo vsi družbeni 
činitelji v Gornji Savinjski dolini v 
še večjem obsegu kot doslej angaži
rati pri oblikovanju takšnih osnov 
in m aterialne baze gospodarstva v 
tej občini, ki bo v čim krajšem  času 
omogočila izravnavo dosedanjih raz
lik v osebnem standardu med zapo
slenimi v mozirski občini in na dru
gih razvitejših območjih.

Herček H.

M ontažna dela pri tovarni iv em ih  p lošč v N azarjah potekajo v sk ladu z 
ob stoječim  program om . Če bo šlo  tako naprej bodo že v letošn jem  letu  

prišle iz N azarij prve iverne p lošče

Razprava o stabilizacijskih 
ukrepih

OBČINSKI KOMITE ZKS MOZIRJE JE OCENJEVAL, KAKO SE  STABILI
ZACIJSKI UKREPI UVELJAVLJAJO V GOSPODARSTVU MOZIRSKE OB
ČINE.

N a se ji kom iteja  občinske konference ZKS v M ozirju, k i je  b ila  pred  
nedavnim , je  tek la  razprava o vplivu vseh  dosedanjih  ukrepov za stab ili
zacijo gospodartva na gospodarska gibanja v m ozirsk i občini. O snovna ugo
tovitev  te  razprave je  bila , da nadaljnjega izboljšanja in  večjih  uspehov  
v gospodarskem  razvoju G ornje Savinjske doline ni pričakovati od različnih  
zveznih in  republišk ih  ukrepov — am pak od še  večje  organiziranosti in  
dobre perspektivne u sm erjenosti gornjesavinjsk ih  proizvodnih zm ogljivosti.



Kreditiranje stanovanj borcev NOV v letu 1971
Zaradi javnega obvestila in ustvarjanja možnosti, da seznanimo s poli- odobrenih po 6.000,00 din, na šest let, 

tiko kreditiranja stanovanj borcev NOV vse občane in posebej odbornike devetnajstim po 5.000,00 din, na pet 
občinske skupščine, pošiljamo v razpravo in javno objavo naslednje: let, štirim  po 4.000,00 din, na štiri

Poročilo o kreditiranju stanovanj

Odloka o kreditiranju stanovanj 
borcev NOV, sprejeta s strani skup
ščin SRS in občine Mozirje, sta do
ločila kriterije za uporabo v zadnjih 
dveh letih zbranega denarja, za gra
ditev stanovanj udeležencev NOV. 
Lanskoletni sklep skupščine občine 
Mozirje nas je zavezal, da nadaljuje
mo s kreditiranjem  stanovanj bor
cev v letu 1971 z enakimi merili kot 
prejšnje leto, ter da s takšnimi kri
teriji najprej rešimo vse zaostale za
hteve, z morebitnimi viški pa inter
vencijsko posežemo k najnujnejšim  
zahtevkom, poslanim 'pozneje.

Kriteriji za dodelitev kredita so bi
li enaki kot prejšnje leto. Uzakonje
ni so s citiranim a odlokoma in dolo
čajo vrstni prednostni red tistim  bor
cem, ki so vložili vloge v splošnem 
popisu zahtevkov iz leta 1969, ki so 
utemeljili daljšo udeležbo v NOV, 
slabše stanovanjske razmere, ali so 
živeli v prenaseljenih oziroma hi
giensko in zdravstveno neustreznih 
stanovanjih.

V sklad za kreditiranje stanovanj 
borcev se je  stekal denar, ki so ga 
vsi izplačevalci osebnih dohodkov v 
Sloveniji prispevali v letih 1969 in
1970. Pridobljen denar za leto 1969 
je bil lani porabljen, iz leta 1970 je 
razdeljen med prošnike, po opisanih 
kriterijih, ki so imeli manj kot 75 
negativnih točk. Na ta način smo le
tos rešili 89 zaostalih prošenj ali 
42 % od vseh zahtevkov. Rešenih je 
84 zahtevkov iz rednega popisa in 5 
naknadno dospelih vlog, za katere so 
bile komisije mnenja, da jih  je nuj
no rešiti. To pomeni, da je akcija 
iz leta 1969 dokončana ter da je 
ostanek zahtevkov, ki so negativno 
rešeni, možno obravnavati posamič
no z intervencijskimi sredstvi, zbra
nimi od vplačanih anuitet s skrajno 
omejenimi denarnimi možnostmi. V 
tako dolgoročno reševanje puščamo 
ponovne zahtevke 23 negativno re
šenih vlog in vse pozneje sprejete 
vloge.

Gibanja razpoložljivega denarja:
Komisija za socialno-zdravstvena 

vprašanja Občinskega odbora ZZB 
NOV Mozirje je upoštevala pom anj
kanje denarja in realne potrebe 
prašnikov. Iz lanskoletne izločitve je 
vrnila v obravnavo vse vloge, izloče
ne zaradi tega, ker prašniki z adap
tacijo ne pridobivajo na stanovanj
ski površini. Pomeni, da si lahko le
ti s kreditom  uredijo higienskim in 
zdravstvenim pogojem prim erna sta
novanja. Ugotovila je znesek razpo
ložljivega denarja in bila prisiljena 
zniževati zahtevke do zneskov, ki 
nam  omogočijo rešitev vseh zahtev, 
upravičencem pa možnost pokritja 
najnujnejših  opravil.

Vseh zahtevkov je bilo za
1.814.000. 00 din, razpolagali smo z
900.000. 00 din ali slabih 50 %. S tem 
ostaja reševanje stanovanj borcev še

borcev NOV na območju naše občine.

vedno odprto. Ugodno so rešene vlo
ge 37 borcem kmetom, 15 delavcem 
ali uslužbencem, 4 samostojnim po
klicem in 33 upokojencem. Med nji
mi, je enemu odobrenih 40.000,00 
din, enemu 25.000,00 din, dvema po
20.000. 00 din, v odplačilnem roku 30 
let. Trem je odobrenih po 15.000,00 
din, štirim  po 12.000,00 din in šest
najstim  po 10.000 din, v odplačilnem 
roku 20 let. Enemu je odobrenih
9.000. 00 din, petnajstim  po 8.000,00 
din in trinajstim  po 7.000,00 din, v 
odplačilnem roku 7 let. Sedmim je

Prispevek
mestnega

Občinska skupščina Mozirje je 
zadnja občina v Sloveniji, ki je v le
tu  1970 sprejela odlok o prispevku 
za uporabo mestnega zemljišča. Za 
mestno zemljišče se po tem odloku 
šteje zazidano ali nezazidano zem
ljišče v ureditvenih območjih nase
lij Mozirje, Nazarje, Gornji Grad, 
Rečica, Ljubno, Luče. Meje zemljišč, 
ki pridejo v poštev za odmero pri
spevka, so razvidne iz že objavlje
nih urbanističnih načrtov posamez
nih krajev.

Prispevek se uvaja za stanovanj
ske površine, garaže, poslovne povr
šine, industrijske površine in neza
zidana stavbna zemljišča. Mesečni 
prispevek se odm erja od kvadratne
ga m etra koristne površine.

Prispevek mora plačevati lastnik 
oziroma imetnik pravice uporabe, 
zaupnik ali uživalec zemljišča ali 
stavbe na njem. V stanovanjski hi
ši oziroma v stanovanjskih prosto
rih m ora plačevati prispevek nosilec 
stanovanjske pravice.

Prispevek se ne plačuje od nasled
njih površin:

— ki so po urbanističnem  progra
mu oziroma načrtu  predvidene za 
km etijsko obdelavo in uporabo;

— ki so po urbanističnem  progra
mu oziroma načrtu  predvidene za za
zidavo, pa se skladno z etapno iz
gradnjo začasno uporabljajo za dru
ge namene;

— ki so potrebne za gradnjo ali 
vzdrževanje komunalnih objektov in 
naprav;

— za zemljišče ob vodotokih in ce
stah, ki so v upravi vodnogospodar
ske organizacije ali cestnega pod
jetja;

— za nezazidano zemljišče, ki je 
zavarovano po posebnih predpisih;

— za zemljišče, na katerem  so 
stavbe in prostori, ki jih uporablja
jo  verske skupnosti za svojo versko 
dejavnost.

Družbene organizacije in društva

leta, dvema po 3.000,00 din na tri 
leta in enemu 2.000,00 din na dve leti. 
Vsem je  odobrena obr. mera 2 %.

Negativno so rešeni samo tisti za
htevki, ki so jih  poslali borci, ki ne 
izpolnjujejo pogojev sprejetih z od
loki. Komisije so samo nadaljevale 
pred leti začeto delo in ga končale. 
Vse podatke o odobrenih kreditih 
so že prejela združenja borcev NOV 
v krajih. Združenja borcev NOV in 
Občinski odbor ZZB NOV so dolžni 
tolmačiti vsa vprašanja, ki bi jih 
borci zastavili v zvezi s krediti.

Občinski odbor ZZB NOV Mozirje

za uporabo 
zemljišča
so oproščena plačila prispevka za 
stavbe in površine, ki jih  uporablja
jo za svojo osnovno dejavnost.

Prispevek se plačuje za leto 1971 
od kvadratnega m etra koristne po
vršine, ki se po tem odloku štejejo:

— pri stanovanjskih, tista površi
na, od katere se plačuje stanarina 
oziroma površina, ki je služila za 
izračun hišnine;

— pri stanovanjskih tista površi- 
površina, ki se neposredno uporab
lja za poslovno dejavnost, in zemlji
šče, ki se uporablja za poslovne na
mene;

— pri industriji skupna površina 
zazidanega in nezazidanega zemlji
šča, ki ga industrija uporablja z iz
jemo urejenih zelenih površin;

— pri garažah — tlorisna površina 
garaže.

Mesečni prispevek znaša od kva
dratnega m etra koristne površine:

din
— za stanovanjske površine

in garaže 0,10
— za poslovne površine 0,10
— za industrijo 0,05
— za nezazidana stavbna

zemljišča 0,05
Zbrani prispevek se sme uporab

ljati za zgraditev, obnovo in rekon
strukcijo komunalnih objektov in 
naprav kolektivne potrošnje, in si
cer:

— za mestne ulice, stanovanjske 
ceste, poti za pešce, hodniki, kole
sarske steze, trgi in ostali urejeni 
prostori;

— za ureditev zelenih površin;
— za ureditev javne razsvetljave;
— za kanalizacijsko omrežje za 

odvajanje atmosferskih in odpadnih 
voda;

— za vodovodne objekte in omrež
je.

(Nadaljevanje na 4. strani)

*



P E S E M  M O J E  D O M O V I N E
V nedeljo, dne 21. 3. 1971 je bila 

v Bočni revija moških, ženskih in 
mešanih zborov, katero sta organi
zirala ZKPO občine Mozirje in PD 
iz Bočne. '

Lepo sončno vreme je na prvi po
mladni dan privabilo številne ljubi
telje slovenske pesmi v Bočno. Med 
gosti so bili tudi vidni predstavniki 
političnega in kulturnega življenja: 
Tone Kropušek, dr. Stane Lavrič in 
general Andrej Šetinski-Lev. Društ
vo glasbenih pedagogov iz Celja sta 
zastopala prof. Marženka Sancin in 
prof. Vid Marčen.

Pred nabito polno dvorano se je 
zvrstilo osem pevskih zborov:

— moški in ženski pevski zbor iz 
Bočne

— moški in mešani zbor iz Nove 
Štifte

— mešani zbor iz Šmihela in
— moški zbor iz Luč, Mozirja in 

Nazarij.
Za zaključek so združeni moški 

zbori zapeli tri pesmi. Lepo petje je 
navdušilo poslušalce, ki so z burnim  
aplavzom nagradili pevce za njihovo 
izvajanje.

Prireditev je zelo dobro uspela v 
zadovoljstvo pevcev in poslušalcev 
predvsem po zaslugi prizadevnih čla
nov PD Bočne, ki so s prostovoljnim 
delom na novo preuredili dvorano 
in jo lepo okrasili. Za kvalitetno pet
je pa gre zasluga požrtvovalnim pe
vovodjem in pevcem, ki so žrtvovali

Prispevek za 
uporabo zemljišča

Finančna sredstva prispevka se 
zbirajo na posebnem računu. Zbra
na sredstva se prikazujejo ločeno 
za vsak kraj, ki so sredstva vplača
la in se m orajo po krajih  tudi trošiti 
v* tolikšni meri, kot so bila zbrana.

Zavezanci prispevka so dolžni pri
javiti površine, ki pridejo v poštev 
za odmero prispevka do 1. 5. 1971 
Skupščini občine Mozirje. Za lažji 
in hitrejši postopek bodo na krajev
nih uradih obrazci, ki jih  bo treba 
izpolniti.

Zavezanec prispevka je dolžan ob
činskemu upravnemu organu javiti 
vsako spremembo, ki bi vplivala na 
odmero prispevka v roku 8 dni po 
nastali spremembi. Zavezanec, ki v 
predpisanem roku ne bo javil povr
šin oziroma ne bo prijavil spremem
be ali podal neresnične podatke, bo 
prijavljen občinskemu sodniku za 
prekrške.

Lastnike oziroma imetnike pravi
ce uporabe, zakupnike ali uživalce 
zemljišča ali stavbe lahko svet za 
urbanizem in komunalne zadeve SO 
oprosti plačila prispevka, če ugotovi, 
da je njegovo gmotno stanje tako, 
da plačila ne zmore.

ODDELEK ZA GOSPODARSTVO IN 
FINANCE SO MOZIRJE

m arsikatero urico prostega časa za 
pevske vaje.

Pesem moje domovine, kakor se 
je imenovala revija v Bočni, je do
kazala, da kljub viharnemu tempu 
življenja, Gornjesavinjčani in Zadre- 
čani niso pozabili lepih slovenskih 
pesmi. Ta prireditev pa je bila odraz 
dobrega sodelovanja in prijateljstva 
med pevci. Gotovo, da bo letošnja

MOZIRSKI PUST
Tudi letos je mozirski pust v dneh 

pustovanja prevzel oblast v svoje 
roke. V ponedeljek, dan pred pu
stom, so pričeli svoj praznik s tradi
cionalnim ofiranjem  (to je z igra
njem in vabljenjem  od hiše do hi
še). Sam praznik so pričeli z bud
nico, ki jo je strum no in veselo za
igrala rečiška godba na pihala. Po 
prevzemu oblasti na občini; tudi le

Ko je  m ozirsk i pust ležal na parah, 
so  ga pustn ik i vestno  čuvali. Da bi 
se  jim  n e zgodilo to, kar je  b il pred  

nekaj leti prim er v Lučah

tos so jo  prevzeli le od podžupana, 
so obiskali gospodarske organizaci
je v Mozirju in bližnji okolici ter 
na svojstven način urejevali njihove 
težave, v E lkroju so postavili kole
sarnico ter podučili vodstvo delov
ne organizacije, kako naj uredi pre
zračevanje v novi hali. Ker je GLIN 
podjetje ter ima precej obširno de
lovno območje, so jim  takoj — 
prom ptno izdelali helikopter za nji-

Gostovanje pevskega 

zbora »EMIL ADAMIČ«
V Mozirju je v soboto in nedeljo 

gostoval učiteljski pevski zbor »Emil 
Adamič«. V soboto so v dvorani pro
svetnega doma priredili koncert, ki 
ni bil najbolje obiskan. Do slabega 
obiska je prišlo zaradi tega, ker 
ljudje niso bili pravočasno obvešče
ni o času in kraju  koncerta. Za Mo
zirje je  sicer značilno, da se takim 
prireditvam  odzove veliko število o- 
biskovalcev. V nedeljo je imel zbor 
vaje v prostorih  osemletne šole v 
Mozirju.

revija pevskih zborov ostala v lepem 
spominu vsem navzočim, da bo še 
bolj zbudila veselje do petja. Občin
skemu svetu ZKPO želimo še več 
tako uspelih prireditev, predvsem pa, 
da bi revijo prevskih zborov obdr
žal na seznamu tradicionalnih prire
ditev.

JP

JE PRAZNOVAL
hovo vsakdanjo uporabo. Slavnost
no so otvorili obrat »Gorenja« v Na
zarjah in na to tudi v naši km etij
ski zadrugi prepovedali nadaljnje 
delo upravi zadruge v starih  prosto
rih, kar je baje že rodilo sadove. 
Od tu  je pisana karavana vozil nada
ljevala pot v Žekovec, kjer je po 
temeljitem tehničnem pregledu gor
nje in spodnje postaje žičnice bilo 
izdano uporabno dovoljenje, ki je 
bilo povezano s slavnostno otvorit
vijo TC GOLTE.

V torek popoldne so urejevali raz
ne pereče probleme in jih  dokončno 
rešili:. preskrba Mozirja z gorilnim 
oljem, otvoritev nove slaščičarne, 
odvažanje smeti, priredili modno re
vijo ter upokojili tri zaslužne pusto- 
valce. Pusta so z velikim truščem  
in pompom pokopali v sredo oziro
ma ga zažgali v Pekovih Lavah. Umrl 
je  v skladu s turistično tradicijo in 
razvijajočim se smučarskim špor
tom pri sm učanju na novi smuški 
progi na Starih stanih.

Tudi »zadrečki pust« ni počival. 
Ni bilo sicer veliko trušča in pom
pa, a kljub temu so ga dobro vžiga
li. Za boljše razpoloženje v pustnih 
dneh pa so zopet izdali številko 2 
»Zadrečnih novic«, v katerih šo z 
veščo roko aktualno pisali o proble
mih in težavah Zadrečke doline.

H. H.

SINDIKALNO
SODELOVANJE

V petek in soboto, 13. in 14. marca 
so bili na obisku v mozirski občini 
člani delovnega kolektiva ladjedel
nice 3. MAJ iz Reke, udeleženci sin
dikalnih športnih iger na Reki. 
športniki, ki so si v dveh dneh ogle
dali Gornje Savinjsko dolino, so v 
nedeljo tekmovali z ekipami občin
skega sindikalnega sveta Mozirje. 
Zmagali so v šahovskem dvoboju, 
medtem ko so v streljan ju  z zračno 
puško in namiznem tenisu srečanje 
izgubili. Na koncu so se dogovorili, 
da m ora v prihodnje še priti do po
dobnih srečanj.



DELOVNA KONFERENCA M O Z IR S K IH  PLANINCEV
V soboto, 13. m arca 1971 so mozir

ski planinci imeli v veliki dvorani 
Skupščine občine Mozirje delovno 
konferenco. Poleg številnega doma
čega članstva, bilo je  96 navzočih 
in je bila dvorana skoro prem ajhna, 
so se konference udeležili predstav
niki planinskega društva Ljubno, 
predstavniki družbeno-političnih or
ganizacij Mozirja ter predstavnik 
Planinske zveze Slovenije prof. Tine 
Orel.

Delovno konferenco je začel in vse 
navzoče pozdravil predsednik PD 
Mozirje tov. Mirko Kovačič in nato 
v zelo izčrpnem poročilu prikazal 
celotno dejavnost v pretekli sezoni, 
podani sta bili tudi blagajniško po
ročilo in pa poročilo nadzornega od
bora. Po poročilih se je razvila raz
prava, v kateri so sodelovali člani in 
tudi mladina.

Povsod je  lepo, a na vrhu je  po  
opravljen i turi najlepše

Celotno delo je potekalo po načr
tu, ki je bil sprejet na lanskem obč
nem zboru. Člani našega društva so 
bili tudi v tem letu prvi nosilci med
občinske štafete mladosti na relaciji 
Okrešelj—Logarska dolina—Letuš. 
Po slovenski planinski transverzali 
hodi 22 članov, dva že drugič, eden 
pa to pot opravlja tretjič, 6 naših 
članov naj bi to pot končalo v tem 
letu, saj jim  m anjka še samo del 
poti po Primorski. Sodelovali smo 
tudi v slavnostni povorki ob prazno
vanju občinskega praznika in otvo
ritvi nove šole v Mozirju. Tudi pri 
otvoritvi spomenika II. grupi odre
dov na Čreti se je vila planinska za
stava mozirskih planincev. Skupin
skih izletov je  bilo 6, udeležilo se jih 
je okoli 198 mladincev in članov na
šega društva. Obiskali so Golico v 
času cvetenja narcis, kjer smo imeli 
tudi akcijo gorskih stražarjev, Mrzli
co, Dom na Kofcah, Kal, Mangart 
in Vršič. Na dan slovenskih planin
cev v septem bru smo bili z vsemi 
društvi Gornje Savinjske doline na 
Olševi. Zaradi slabega vremena se

na vrh niso povzpeli, ampak so pri 
Potočki zijalki imeli m ajhno sloves
nost. Povečali so članstvo za 34 čla
nov, tako da društvo šteje 318 čla
nov in je najmočnejše v občini.

Ce ne bi bili podeželsko društvo, 
to se pravi, da iskanje zaslužka lju
di ne bi vleklo v druge kraje v me
sta, bi število naših članov bilo pre
cej večje. Odsek »gorske straže« je 
uredil table z zaščiteno gorsko floro 
na spodnji postaji gondolske žičnice 
na Golteh, v katerem  bo tej sledila 
še ena na zgornji postaji, oziroma v 
avli hotela »Golte«.

V načrtu za letošnje leto stoji pred 
upravnim odborom kup nalog. So
delovanje pri štafeti m ladosti, pove
čanje članstva za 20 odstotkov, po
živitev dela odseka za varstvo na
rave, organizacija zbora gorskih 
stražarjev za vsa društva v občini, 
6 skupinskih izletov v razne kraje 
in na vrhove: Boč, Uskovnico, Dom 
na Kališču, na Dobrač ali Bleščečo 
planino v Avstriji in Snežnik nad llir- 
sko Bistrico. Za dan planincev bo 
izlet v neznano, kraj ali vrh bomo 
določili zadnji dan. Odsek gorske 
straže bo uvedel redne obhode s svo
jimi člani v času cvetenja planinske 
flore, posebno še na Golteh. Glavna 
skrb pa je posvečena začetku pla
ninske šole, ki se bo pričela 24. m ar
ca 1971 v prostorih nove šole v Mo
zirju. Učni in delovni program  sta 
pripravila tov. Jože Melanšek član 
MK PZS in upravitelj mozirske šole 
prof« Maks Vester, ki bo šolo tudi 
vodil. Ta šola bo za planinska dru
štva Luče ob Savinji, Ljubno ob Sa
vinji in Mozirje.

Kot v drugih občinah v Sloveniji 
se je tudi v mozirski občini zlasti 
po odigranju simultanke medn. moj
stra Puca zbudilo zanimanje za tek
movanje v šahu. Iz vrst članov 
pred 20 leti obstoječe šahovske 
sekcije in iz vrst nekdanjih pionir
jev, ki so bili vključeni v pionirsko 
šahovsko tekmovanje, so se zbrale 
ekipe v Bočni, Rečici ob Savinji, Na
zarjah in Mozirju. Organiziralo in 
pričelo se je občinsko pokalno ekip
no šahovsko tekmovanje zgoraj ime
novanih ekip. Igra se po dvokrož
nem sistemu na osmih deskah po 
dve partiji. Polovica tekmovanja je 
mimo, sledijo še povratna srečanja.

Dosedanji vrstni red je  naslednji: 
Mozirje 28 točk, Rečica ob Savinji 
26 1/2 točke, Nazarje 26 točk in Boč
na 15 in pol točke.

Predvidoma bo po razporedu tek
movanje končano 25. aprila 1971, ko 
bosta odigrani po dve srečanji.

Občinska zveza za telesno kulturo 
Mozirje bo ob zaključku zmagovalni 
ekipi podelila prehodni pokal za 1.
1971. Zaželjeno je, da bi se za tek
movanje za 1.1972 zbrale in prijavile 
še ekipe iz drugih centrov občine.

Predsednik društva tov. Mirko 
Kovačič je podelil prve značke pio
nirjem, ki tekmujejo v akciji pionir- 
planinec. Bronaste značke so prejeli 
Uroš Aubreht, Sašo Žagar, Sašo Štig
lic in Darko Pavlin.

N ekaj m ozirskih  planincev se  je  ude
ležilo  slavnostne povorke ob priliki 

občinskega praznika

Profesor Tine Orel, ki je pozdravil 
konferenco v imenu UO PZS je po
delil priznanje: srebrno značko PZS 
tov. Pavli Karče za njeno prizadevno 
delo v planinski organizaciji.

Na koncu je tov. Ervin Kunej z 
Ljubnega prikazal zelo uspele filme 
o poteh po Dolomitih, po Franciji, 
Švici in Avstriji in pa lepote naše 
Mozirske planine. A. M.

Občinska zveza prijateljev mladi
ne Mozirje organizira dne 25. aprila 
občinsko pionirsko šahovsko tekmo
v an je‘v novi šoli v Mozirju, katere
ga se bo predvidoma udeležilo o- 
krog 80 pionirjev in pionirk, ki bo
do lahko kasneje kot rezervar in 
nadomestek za tekmovanje odraslih. 
O izidu tekmovanj bomo še poro
čali.

Križnik Avgust

»Savinjske novice« izh a ja jo  m e
sečno — izd a ja  SO M ozirje, GLIN 
N aza rje  in  ZKZ M ozirje — U re ju 
je  u re d n išk i o dbor — G lavn i In 
odgovorn i u re d n ik  H u b e r t HER- 
CEK — U red n ištv o  in  u p ra v a : Mo
z ir je  175, te le fo n  M ozirje 12 in  30 
— Ž iro  raču n  p r i  SD K  eksp . Mo
z ir je  š t. 5076-637-56 — S av in jsk e  
nov ice  glasilo  SO M ozirje  — Ro
kopise, o b jave  in  oglase za  vsako  
š te v ilk o  sp re jem am o  do  p e tin 
d v a jse te g a  v  m esecu  — T isk  in 

k liše ji CETIS C elje

Šahovsko tekmovanje



Zaključek X II.  re p u b lišk e ga  tekm ovanja gozdarjev
V začetku m arca so bila na Gol- 

teh nad Mozirjem tekmovanja smu
čarjev v okviru XII. republiških te
kem gozdarjev, lesarjev in lovcev 
vse Slovenije. V dveh dneh se je na 
smučiščih na Golteh, v tekih in v 
veleslalomu, pomerilo med seboj 313 
tekmovalcev iz delovnih organizacij 
širom vse Slovenije. Tekmovanj so 
se udeležile ekipe iz 43 delovnih or
ganizacij.

Udeležba na tekm ovanju je bila 
izredno velika, ne glede na to pa 
so organizatorji celotno tekmovanje 
dobro izvedli. Na uradni poglasitvi 
rezultatov, ki je bila v domu TVD 
»Partizan« Mozirje, so bila organiza
torjem : Društvu inženirjev in tehni
kov GLIN Nazarje in Smučarskemu 
klubu »Izletnik« Celje izrečena vsa 
priznanja za uspešno izvedeno pri
reditev. Tekmovalce je v obeh dneh 
tekmovanj oviral le precej hud mraz, 
saj je bilo blizu minus 20 stopinj.

Prehodni pokal vsakoletn ih  goz
darskih tekm ovanj so  osvojili pred
stavn ik i Gozdnega gospodarstva iz 
M aribora, drugi so  b ili član i ekip iz 
ELANA, tretje m esto  pa so  osvojili 
predstavniki delovne organizacije  
LIP B led. D om ačini, to  je  ekipa  
GLIN N azarje, so  osvo jili zelo do
bro 8. m esto .

Za vse nastopajoče tekmovalce in 
tudi prisotne gledalce te prireditve 
je posebno zanimivost predstavljal 
nastop zelo znanih imen smučanja. 
Na startu  je bilo precej donedavnih 
zelo aktivnih in uspešnih državnih 
reprezentantov v smučanju, ki so 
vsem navzočim pokazali, da še ved
no niso za staro šaro. Vožnje preka
ljenih asov: Mulej Tineta, Štefeta J. 
Klinar A. Lakote P. in ostalih so po
kazale, kako se je potrebno na tek
movalni progi boriti za dober plas- 
sma.

Rezultati:
Teki: Ženske 5 kilometrov.

L GRILC Jožica, GG Maribor 12.11.1;
2. Pristov Kati, LIP Bled 13.51.5; 3. 
Grušovnik Elica, Marles 14.03.3.

Ekipno 1. GG Maribor, v času 
42.08.6, 2. LIP Bled v času 48.59.4 in 
tre tja  ekipa ELAN v času 59.44.0.

X II. zim ske igre gozdarjev, lesarjev  
in lovcev je  slavnostno  otvoril pred
sednik  SO M ozirje Jože D EB E R ŠE K

Moški — 10 kilometrov:
1. Dornik Pavel, LIP Bled 19.10.0;

2. Kobilica Pavel, GG Bled 20.08.0;
3. Lah Vlado, Marles 20.52.0.

Ekipno — moški: 1, ALPLES
65.29.0, 2. LIP Bled 67.16.0 in tre tja  
ekipa MARLES 67.30.0.

V starostnem  razredu je zmagal 
Brezovšek Viktor OGP Medvode s 
časom 22.51.0.

Veleslalom:
Ženske: 1. Pavlič Anita, GLIN Na

zarje 40.7; 2. Vezočnik Vilma, GLIN 
Nazarje 42.8; 3. Pukl Justina, GG 
M aribor 42.8; 4. Bem Jelka, ELAN I. 
45.1; 5. Škarabet Jelka, JELOVICA 
45.8.

Ekipno: 1. GG M aribor 2:22,6; 2. 
GLIN Nazarje 2:24,6; 3. MEBLO 
2:36,7; 4. ELAN I. 2:39,9; 5. KLI Lo
gatec 3:11,6.

Moški: Klinar Andrej, GG Bled 
52,7; 2. Lakota Peter, GG Bled 53,6;
3. Pesjak M artin, ELAN 54,6; 4. Štif- 
ta r Jože, GG Slovenj Gradec 56,7; 5. 
Srebre Ivan, GG Slovenj Gradec 
58,4.

I. Starostni razred: 1. Mulej Tine, 
KOZOROG 58,1; 2. Primožič Franc, 
GG Kranj 58,9; 3. Bohinc Janez, 
ELAN I. 59,3.

II. Starostni razred: 1. Zadravec 
Drago, LIK Savinja Celje 1:25,8.

Ekipno: 1. ELAN I. 2:54,6; 2. GG 
Slovenj Gradec 2:56,5; 3. GG Bled 
2:57,7; 4. ALPLES I. 3:01,3; 5. SLO
VENIJALES 3:08,0 . . .

Ob zaključku letošnjih tekmovanj 
so se gozdarji, lesarji in lovci dogo
vorili, da se prihodnje leto zberejo 
na Starem  vrhu nad Škofjo Loko.

H ubert Herček

Analiza zimskega 

vzdrževanja cest

Kulturna skupnost ali zveza 
KP organizacij?

S sprejetjem  republiškega zakona  
o kulturnih skupnostih  sm o v naši 
občin i pred izvedbo pom em bne na
loge. O m enjeni zakon nam reč dopu
šča, da vlogo tem eljne kulturne  
skupnosti v  občin i prevzem a sedaj 
ob sto ječa  Zveza kulturno prosvetn ih  
organizacij.

Financiranje kulturne dejavnosti 
je v celoti postavljeno na drugačno 
osnovo kot doslej. Zakon o kultur
nih skupnostih je predvidel stari vir 
za financiranje kulturnih dejavnosti. 
Osnovo tega financiranja predstav
lja  0,5% od prometnega davka, ki 
se zbere v naši občini. Drugi vir pa 
še vedno predstavlja delež, ki ga bo 
namenila za kulturno dejavnost ob
činska skupščina v svojem proraču
nu. Ta sredstva ne bodo m ajhna. Po 
predvidevanjih se bi na ta način 
zbralo okoli dvajset milijonov starih

dinarjev. To bo v precejšnji meri 
omogočilo bogatejšo in pestrejšo 
vsebino kulturne dejavnosti.

Zakon določa, da se ustanovijo 
temeljne kulturne skupnosti po ob
činah. Dopušča pa tudi možnost, da 
se kulturne skupnosti ustanovijo za 
območje več občin. Previđena je tu
di tre tja  možnost, ta  pa je, da se v 
občini sploh ne ustanovi kulturne 
skupnosti, da pa njene naloge v ce
loti prevzame že obstoječa organi
zacija, to je  Občinska zveza kultui-- 
no prosvetnih organizacij. Ali se bo
mo pri nas odločili za tretjo, po 
mnenju nekaterih za mozirsko ob
čino najbolj prim erno varianto, nam 
bo znano po občnem zboru Občinske 
zveze kulturno prosvetnih organiza
cij, ki bo aprila. O občnem zboru 
in njegovih sklepih ter stališčih bo
mo še poročali. H ubert

Pred dnevi so se v Ljubnem ob 
Savinji sestali predstavniki cestnega 
podjetja Celje in UJV Celje in ko
m andirji postaj milice s celjskega 
območja. Obravnavali so rezultate, 
ki so bili doseženi p ri zimskem 
vzdrževanju cest.

Iz besed navzočih na tem posve
tovanju je povzeti, da so bili vsi za
dovoljni z načinom sodelovanja med 
UJV in milico na eni strani te r cest
nim podjetjem  Celje in posamezni
mi cestnimi nadzorniki na drugi 
strani. Nekaj problemov, ki so bili 
v razpravi deležni posebne pozorno
sti: obveščanje o odstranitvi snega 
s cest, ki so zaprte, m ora biti v pri
hodnje še hitrejše, da se ne bo več 
dogajalo, da je cesta sicer že uspo
sobljena za prom et, v sredstvih ob
veščanja pa je  bilo javljeno, da je 
še zaprta, to je  bil enkrat prim er za 
cesto Solčava—Logarska dolina in 
V ransko—T roj ane.

Dogovorili so se, da naj bi bila po 
možnosti obnovitvena dela na cestah 
končana še pred glavno turistično 
sezono.

H ubert Herček



PISMA BRALCEV Diminkarsko podjetje Ravne na 
Koroškem je zaračunavalo svoje sto
ritve do konca leta 1970 po ceniku 
za dimnikarske storitve iz leta 1965. 
Po 1. januarju  1971 so se cene dvig
nile za ca. 50 %. Tako znaša npr. ce
na za:
— čiščenje zidanega štedilnika 

vštevši zidno cev do 1 m 2,25 din
— čiščenje dimnika od pod

strešja navzgor 1,50 din
— za vsako etažo še 0,30 din

Skupaj torej 4,05 din
Na to ceno pa lahko zaračunava

jo še 30% pribitka za oddaljenost 
nad 3 km od sedeža enote, ki je  v 
Gornjem gradu.

Po odloku se morajo dimniki či
stiti najm anj enkrat mesečno. Za 
kontrolni pregled v času, ko se dim
niki ne uporabljajo redno, ima pod
je tje  pravico zaračunati 50 % od 
gornje tarife. Podjetje pa lahko za
računa svoje storitve tudi pavšalno 
po trimesečjih.

Moji spomini na partizansko Solčavo

Od Anice KOLENC iz N izke 20 
sm o prejeli p ism o, v  katerem  spra
šuje o dim nikarskih storitvah. Od
govor na to p ism o je  pripravil ob
činsk i tržni inšpektor Jože PRUŠEK, 
v nadaljevanju  objavljam o p ism o in  
odgovor.

UREDNIK
Uredništvo »Savinjskih novic« 

prosim za javno obvestilo o dimni
karski službi in njenih storitvah v 
občini Mozirje. Spričo negodovanja 
posameznih občanov na povečanje 
cen uslug dim nikarskih storitev v 
letu 1971 od strani Dimnikarskega 
podjetja Ravne na Koroškem pro
sim za pojasnilo v naslednjem:

a) Koliko je bilo podjetje upravi-

Zanim ivo pismo
TOV. UREDNIK ! V januarski št. 

»Savinjskih novic« sem našel mali 
članek »SAVINJSKE NOVICE« TU
DI ŠTUDENTOM. To me je opogu
milo. Javljam  se vam z vprašanjem, 
ki mogoče ni čisto za lase privleče
no.

SAVINJSKE NOVICE TUDI VO
JAKOM?

Ker vojaki iz naše občine nimajo 
»vojaškega kluba«, na katerem bi 
sklenili, da se obračajo na domačo 
občino s prošnjo, da jim  le-ta poši
lja svoj »lokalni časopis« ali infor
mator, bi se že moral vsak vojak 
sam potruditi in vam sporočiti svo
jo V. P. Seveda bi morali vi omo
gočiti, da bi prišel — lahko rečem 
— za vojaka daleč od svojega ro jst
nega kraja  — naj dražji časopis za
res njim  v roke.

Ne pozabite, da so vojaki tudi va
ši sinovi in ljudje, ki potrebujejo 
vsaj moralno podporo, če so že fi
nančno prepuščeni samemu sebi!

Torej?
Tovariško vas pozdravlja

vojak Pepi Miklavc
Pobuda P ep ija  M iklavca, vojaka V. 

P. N iš, k i predlaga, da se  »Savinjske  
novice« pošilja jo  tudi vojakom  — 
občanom  m ozirske občine, je  razve
seljiva  in  uresničljiva.

U redništvo »Savinjskih novic« je  
pripravljeno p ošilja ti »Savinjske no
vice« slehernem u m ladincu, k i je  na  
odsluženju vojaškega roka v JLA.

Da b i m lad inci dobivali »Savinj
ske novice« pravočasno, je  njihova  
dolžnost, da p ošljejo  odseku  za na
rodno obram bo svoj naslov ob vsa
k i prem estitv i v  drugo enoto  JLA.

Svojce vojakov prosim o, da to šte
vilko »Savinjskih novic« pošljejo  
svojim  sinovom  pri vojakih  a li da 
p ošljejo  odseku  za narodno obram 
bo SO M ozirje n jihove naslove. Vo
jaki, k i so  n astop ili službo v JLA v 
le tu  1971, že dobivajo »Savinjske no
vice« in  sedanjih  naslovov n i potreb
no pošiljati.

UREDNIŠTVO

čeno povišati cene teh storitev v le
tu  1971 za občino Mozirje in za kate
re storitve?

b) Ali je podjetje upravičeno, da 
zahteva celotno plačilo za nestorje- 
no delo (ometanje dimnih vodov) 
da ali ne? in v katerem  obsegu (na
selje, samotno ležeča hiša itd.).

c) Kakšna je osnovna cena za o- 
m etanje — čiščenje štedilnika, dim
nika, dimnih cevi in kurišč ter dim
nikov, kateri so v zimski dobi (ku
hanje krmil — pesa, repa) tj. kot
lov, najbolj izpostavljeni nevarnosti 
vžiga?

č) Ker gre za ta in slična sporna 
vprašanja, bi prosila za pojasnilo 
oz. javno objavo te službe in plačila 
v »Savinjskih novicah«.

Kolenc Anica 
Nizka 20

Piše: MARTIN KOŠIR
(Nadaljevanje iz februarske številke) 

Bil sem izčrpan in nisem bil spo
soben za daljše pohode. Tovariš Bo
le je odločil, naj grem nekaj dni na 
zdravljenje in počitek. Razmišljali 
so, kam in h komu bi me poslali. 
Odšli smo na kmetijo k lemanu v 
Solčavo. Bili so to revni, a dobri 
ljudje. Imeli so štiri otroke in na 
smrt bolnega očeta. Pa vendar so 
nas z veseljem sprejeli. Tam je bil 
že intendant II. bataljona tovariš 
Gašper, ki je bil do kraja izčrpan 
in je zaradi tega kasneje tudi pri 
njih umrl. Čez nekaj dni pa so od
ločili, naj se grem zdravit v Robanov 
kot na Knezovo in k Havdeju. Tu 
sta dve kmetiji na nadmorski višini 
1220 m. Tu smo bili zelo varni. Hav- 
dejeva družina, pa tudi Knezova sta 
me radi sprejeli. Pri Havdejevih je 
bilo šest otrok, pri Knezovih pa de
vet. Težko življenje so živeli, pa 
vendar so bili tu partizani vedno 
dobrodošli. Pri Havdeju sem zvedel, 
da je prav tisto noč, ko sem iskal 
zvezo z mojim bataljonom, le-ta pri 
njih počival. Zelo dobro so poznali 
komandanta, komisarja, doktorja 
Lojzeta, bolničarja, Fajfarja, vojne
ga dopisnika Braškarja in mnoge 
druge borce. Zvedel sem, da je ba
taljon odšel v Moravško dolino. Hav- 
dejevi so bili izjemni ljudje, posebno 
mama. Vso pomoč so mi ponudili 
in počutil sem se kot eden domačih. 
Pri njih sem ostal približno 10 dni. 
Na Havdejevo so me prišli iskat 
Videk, Džoni, Zvone, Pajo in še ne
kateri drugi tovariši. Dobro razpo
loženi zaradi bližajoče se pomladi, 
smo odšli na Koroško. Nekaj časa 
smo bili skupaj, kasneje pa smo se 
razdelili na skupine Črna, Mežica in 
Prevalje. V naših akcijah smo mo
rali odkrivati sovranžika in njegove 
nakane. Moram reči, da smo uspe
vali. Naša enota je spravljala so
vražniku strah in trepet v kosti. Na
ša taktika je bila, pojavljati se vedno 
tam, kjer te sovražnik najmanj pri

čakuje. To je bila prednost majhnih 
in hitro gibljivih skupin.

Enota VOS je delovala v različ
nih skupinah. Iz Solčave nas je pot 
večkrat vodila na Koroško. Skupine 
pa so se po končanih akcijah vra
čale na varna mesta v Solčavo. Tod 
je bilo naše najbolj varno izhodišče. 
Tako sem istega večera, ko sem za
pustil Havdejevo družino, prvič od
šel na akcijo v Črno, kasneje pa tu
di na druge akcije po Koroškem. Ne
kega dne, ko smo bili v Črni, smo 
zvedeli za žalostno vest, da je v Sol
čavi padel komandant VOS tovariš 
Bole. Njegova smrt nas je zelo pri
zadela. Bil je sposoben in vesten 
partizanski voditelj. Vrnili smo se 
v Solčavo, Tam smo srečali novega 
komandanta Lojzeta Zupančiča- 
Zmaga. Z njim  so bili tudi nekateri 
novi pripadniki VOS za Koroško. To 
je bila nova vez „ in novo srečanje. 
Komandant Zmago nam je pojasnil, 
kako je prišlo do Boletove smrti in 
da je po odločitvi štaba Koroškega 
odreda imenovan za komandanta. 
Povedal nam je, da je izvedena re
organizacija. Ta je bila v tem, da 
se naša enota ni več imenovala VOS, 
ampak se je zaradi svoje številčno
sti in organizacijske usposobljenosti 
preimenovala v enoto vojske držav
ne varnosti ali VDV.

Srečali smo se tudi s komisarjem  
Zvonetom. Pojasnjeval nam je, kako 
pomembne so naše enote in da va
nje sodijo le najbolj predani borci, 
torej tisti, ki so že doslej pokazali 
svoje sposobnosti. Po številu nas ni 
bilo veliko — prerasli smo samo 
manjšo četo — nastal je bataljon, 
razdeljen na čete, vode in desetine. 
Torej prava vojaška formacija. Ob 
tej priliki smo tudi demokratično 
izvolili komandirje in komisarje čet 
in politdelegate vodov. Izbrali smo 
Paja, Videka in Zvoneta za koman
dirje, Vasilija in še nekatere pa za 
komisarje čet.
(Nadaljevanje v naslednji številkij



Nič nas ne more presenetiti
Od 1. do 3. m aja bo v Gornji Savinjsk i dolin i republiška taborniška  

akcija v počastitev  30-letnice ustanovitve O svobodilne fronte in  20-letnica 
ustanovitve taborniške organizacije v  S loveniji.

Na tej proslavi bodo sodelovali 
m ladi iz vse Slovenije. Pričakujemo, 
da jih  bo prišlo okoli 1200. Gornja 
Savinjska dolina ni bila izbrana po
vsem slučajno kot gostitelj te tabor
niške akcije. Pri zvezi tabornikov 
Slovenije so se za njo odločili iz več 
razlogov, nedvomno pa je  vplivalo 
na takšno odločitev dejstvo, da je 
bila v naši dolini OF že kmalu po 
njeni ustanovitvi precej razvita, da 
je  naša dolina dala precejšen prispe
vek v času NOB in da se v zadnjih 
letih v naši občini razvija prilično 
močna dejavnost taborniške organi
zacije.

Celotna akcija tabornikov bo pote
kala pod geslom NIČ NAS NE MO
RE PRESENETITI. V treh dneh bo
do taborniki pokazali svoje sposob
nosti in pripravljenost, kako bi ob 
večjih nesrečah, bodisi elementarnih 
ali drugih seveda v prim eru spošne- 
ga ljudskega odpora, ukrepali in nu
dili svojo pomoč prebivalstvu.

Prvi dan, 1. maja, bodo taborniki 
na partizanskih m arših prehodili pot 
od svojih izhodišč do posameznih 
krajev v naši dolini. Prišli bodo v 
skoraj vse kraje. Zvečer bodo v vseh 
večjih krajih  priredili taborniške ve
čere; V ostalih dveh dneh pa se bo
do seznanili z ljudmi in lepotami ter 
zanimivostmi naše občine. Upajmo, 
da se bodo med nami dobro -poču
tili. P oskušajm o urediti vse, da jim

Pišite v
Savinjske
novice

IN ŠE TO:
Iz poročila , k i je  b ilo  pripravlje

no  za zasedanje občinske konferen
ce Zveze m ladine v M ozirju, je  raz
vidno, kaj m en ijo  m lad i o  politik i 
vodstev  naših  kinem atografov. D eja
li  so:

»V n aši občin i im am o štir i kino- 
sek cije , k i so  finančno šibke, pro
gram sko pa usm erjene v predvaja
n je  kom ercialn ih  film ov. Taka pro
gram ska usm erjenost je  nujna, saj 
s i k inosekcije  le  na ta  način  lahko  
delno ublažijo pom anjkanje finanč
n ih  sredstev. V  repertoarjih  kinosek- 
cij pogrešam o predvsem  film e za  
doraščajočo  m ladino, vse  prem alo  
pa šo lsk ih  k inopredstav s poučno  
in  dokum entarno tem atiko.«

M isel n i slaba, zanim a nas, kaj o 
tem  m en ijo  v teh  štir ih  kinosekci- 
jah?

bo b ivanje pri nas čim  lepše. Tudi 
oni prihajajo zato, da b i nam  pom a
gali, če  b i b ilo  potrebno.

Zadnji dan prireditve, 3. m aja, se

bodo vsi zbrali v Mozirju na zaključ
ni prireditvi, k jer bo na sejmišču 
postavljen večji tabor. Celotno akci
jo pripravlja odbor, ki ga vodi Vla
do KOŠIR-Matija, starešina taborni
kov iz naše občine.

H.

T I H O ,  A U Č I N K O V I T O

V N azarjah že nekaj časa obratuje nov obrat. To je  prirezovalnica za stavb
no  pohištvo. V tem  obratu prirezujejo posam ezne dele stavbnega pohištva. 
Z zagonom  tega obrata so  odpravljena nekatera ozka grla v dosedanji 
proizvodnji stavbnega pohištva, dana pa je  tud i m ožnost nadaljnjega pove
čanja finalne proizvodnje v N azarjah.

DEŽURNA 
VETERINARSKA 
SLUŽBA

Ned cilj a 18. 4. 1971 — MERMAL Jože, dipl. vet., Ljubno ob Sav. 
Nedelja 25. 4. 1971 — LUKAN Drago, dipl. vet., Gornji grad 
Nedelja 2. 5. 1971 — RESNIK Tone, dipl. vet., Mozirje 
Nedelja 9. 5. 1971 — MERMAL Jože, dipl. vet., Ljubn ob Sav.

SLUŽBA STALNE PRIPRAVLJENOSTI
Od 12. 4. od 7. ure
do 19. 4. do 7. ure — Dr. Ivan BUT — Mozirje
Od 19. 4. od 7. ure
do 26. 4. do 7. ure — Dr. Franc SIRKO — Mozirje
Od 26. 4. od 7. ure
do 3. 5. do 7. ure — Fr. France URLEP — Gornji grad
Od 3. 5. od 7. ure
do 10. 5. do 7. ure — Dr. Franc KOCUTAR —Ljubno ob Sav.


